
1. zasedání Školské rady při ZŠ Bílovice n. Svit. 

ve školním roce 2012/2013 

Přítomni:          MVDr. Petr Drábek, MUDr. Tomáš Gabriel, Mgr. Petra Glosová,  

                           Mgr. Libor Žanda 

Omluveni:        Ing. Ivan Michalík, RNDr. Taťána Součková 

Hosté:               Mgr. Dagmar Pečenková 

Datum:             10. 10. 2012 

Program: 

1. V loňském školním roce skončilo funkční období Školské rady, proto proběhly dne 13. 6. 

2012 volby zástupců do Školské rady na další období. Jednalo se o první setkání rady od 

voleb, svolala ho paní ředitelka. 

2. Proběhla volba nového předsedy. Všemi hlasy byl zvolen předsedou MUDr. Tomáš 

Gabriel.  

3. Školská rada schválila Výroční zprávu. Paní ředitelka se zněním Výroční zprávy za školní 

rok 2011-2012 seznámila členy rady předem, na zasedání zodpověděla dotazy. 

4. Paní ředitelka seznámila členy se změnami ve Školním řádu 

5. Na poslední Školské radě se řešila úroveň stravování ve školní jídelně. Od nového 

školního roku nebyly žádné připomínky ani stížnosti ze strany rodičů na úroveň stravy. 

6. Členové rady se zajímali o problém s přibývajícím počtem žáků ve škole a jeho řešením. 

Paní ředitelka členy rady seznámila s probíhajícími rekonstrukcemi školy a s plány do 

příštích let. 

Usnesení: 

Školská rada: 

a) Zvolila nového předsedu 

b) Schválila Výroční zprávu 

c) Schválila změny ve Školním řádu 

d) Projednala úroveň stravování ve ŠJ 

e) Projednala rekonstrukční záměry  

 

V Bílovicích nad Svitavou dne  10. 10. 2012 



Zapsal:  Mgr. Libor Žanda 

Ověřil: MUDr. Tomáš Gabriel 


